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Muistio 
  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat  
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 
 

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus 
 

a. Työterveydenhuolto  
 
Ei ole tullut uusia oireilmoituksia. 
 

b. Oppilaiden terveydenhuolto  
 
Ei ole tullut uusia oireilmoituksia. 
 
c. Esimiehen tieto  
 
Ei ole tullut uusia oireilmoituksia. Edelleen kuitenkin puhutaan kellarista ja 
alakerrasta, että siellä tulee oireita ja on hajuhaittaa. 
 
d. Tarvitaanko kysely kohteesta 
 
Kyselyä ei ole tarve tehdä tällä hetkellä. 
  

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet 
 
a. Tutkimukset 
 
Olosuhdemittausten tuloksissa oli vääristymää, koska mittalaitteet jäivät 
epähuomiossa käyntiin mittausjakson jälkeen. Olosuhdemittausten tulokset olivat 



suositusten mukaisia. Luokan 103 mineraalikuitupitoisuus oli toimenpiderajalla. 
Mittaus tullaan uusimaan. Tutkimusraportti viedään kunnan nettisivuston 
kohdekohtaiselle sisäilmasivustolle. 
 

b.  Korjaukset 
 
Ikkunoiden tiivistyskorjaukset on nyt tehty. Tilannetta seurataan. Jos tulee uusia 
oireilmoituksia, niin katsotaan uudet toimenpiteet tarvittaessa.  
Varastoa on nyt tyhjennetty.  
 

c.  Käyttäjät-toiminnan järjestely 
 
- 
 
d.  Viestintä, tiedotus, koulutus 
 
- 

  
4. Uudet toimenpiteet  

 
Freesi-mittauksessa on havaittu paine-eroja. 
Kellarissa on edelleen ongelmia. Vettä on ollut lattialla. Kellarissa on edelleen 
hajuhaitta ja oireita on edelleen.  
Ilmayhteydet kellarista muihin tiloihin tulisi estää, Kellarista ei saa tulla ilmavuotoja 
oleskelutiloihin, mikäli kellaria ei voi korjata.  
Ehdotuksena on, että lisätään freesi-mittauslaitteita ja tehdään 
laadunvarmistusmittaukset merkkiainekokeilla. Tilapalveluiden edustajan ollessa 
estynyt tällä kertaa kokouksesta, puheenjohtaja selvittää uudet toimenpiteet 
yhdessä tilapalveluiden kanssa. Keskusteltiin myös uuden oire-kyselyn 
toteuttamisesta tarvittaessa. 
 

5. Viestintä 
 
Tehdään tiedote jo tehdyistä ja tulevista toimenpiteistä heti, kun tilapalveluiden 
kanssa on saatu neuvoteltua toteutettavat toimenpiteet kellaritilojen ja 
ensimmäisen kerroksen osalta sekä aikataulu. Puheenjohtaja laatii tiedotteen, kun 
tilapalveluilta on saatu toimenpideaikataulut. 

  
6. Seuraavan kokouksen sopiminen 

 
Seuraavakokous 25.4.2022 klo.12-13. 


